
 
                                                                                        

         

  

                   Ref af:         

Bestyrelsesmøde tirsdag d.13.juni, 2023, kl.16.15 – 17:45 (?) 

  

Deltagere i mødet:  
 Alle 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale / elevtal  

Status – orientering. 

  

DH: Budget rundsendes, gennemgås og 

godkendes. 

DH: -Erling er stoppet og vi leder efter en 4 

timers pedel medhjælper. Start efter ferien. 

- Bonnie sættes op fra 0,8 til 0,9 stilling 

2. Referat Folkeskolernes Samråd 

(Jacob) 

Jacob: møde d. 24/5 med ikke for stort 

fremmøde. 

1 Den nye skole i Skjern - ikke langt i processen 

og kun 60 mill at gøre med. 

2.Kristian Andersen fremlægger en ide, hvor 

politikkerne ønsker at de skoletrætte 8. og 9. 

klasses elever kan komme mere ud i praktik - de 

ved dog ikke helt, hvad de må i flg. Loven. 

3.Flere ledere contra færre elever - et spørgsmål, 

der blev stillet til forvaltningen, men ikke rigtig 

noget svar. 

4.Spørgsmål til tildelingsmodellen, som 

Flemming Nielsen redegjorde for. 

3. Skoleudviklingssamtale  DH og Jacob var med til udviklingssamtale. DH 

siger at der på mødet ikke var indikatorer der 

peger i negativ retning. Jacob synes at det var et 

godt møde og en god samtale. Ref. rundsendes 

og det ligger også på hjemmesiden 

4. Antimobbestrategi - opdatering  Udsættes. 



5. Næste skoleår  DH: 4/5 får begge 2 timers billedkunst 

men en time mindre UU 

4/5 skal have 2 timers madkundskab og 2 

timers H/D - de lægges sammen til 4 

timer hver anden uge. 
6. klasse skal have som ovenstående i Mad 

og H/D. 

2/3 skilles mere ad - samlæses i idræt, musik, 

billedkunst og 2 dansk timer 

Næste år skal vi have lidt mere fokus på færdsel 

Mere fokus på fravær hos eleverne - DH og 

lærerne vil påpege, når procenten bliver for høj.  

7. Eventuelt  - Ros til Berlinertur 

- Billeder af børnene - fraråder facebook. 

Kun billeder på lang afstand eller bagfra. 

På Aula må vi stadig. 

- Børne og familie udvalget holder næste 

møde her. 

- Klaver flytning - Anders melder sig. Vi 

skal lige have målt døren i legehuset. 

Efter ferien 

- Bo + Sanne henvendelse: 

Blomsterkummer ved skolen -Okay, 

Violetta fixer det. Jord tilbuddet ved ny 

legeplads takker vi nej til. 

- Scene gulvtæppe problemet - 

skimmelsvamp - Katrine henvender sig 

til hallens bestyrelse. 

- Jacob sygemeldes 3 mdr. i efteråret. 

- Næste møde d. 29/8  
 

Ref  

Dorthe 

 

Sommerafslutning i hallen kl.17:45 - ? 


